

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Latvia: 10 Reasons to Visit Latvia :

Latvia is a Baltic state in Northern Europe. Its borders lies to the north of Estonia, to the south of Lithuania, Russia to the east, Belarus to the south-east and the Baltic Sea to the west. The most famous travel destination is Riga, the capital of the World Heritage. In 2017, the country visited by 2.2 million tourists. Ten reasons to visit Latvia, half of the country covered with forests.

1. Riga :



Riga is the capital of the country and the largest city with a population of approximately 612 thousand. In fact, it is also known as the biggest city of the Baltic states. It is also known as the center of culture, politics, education, finance, trade, industry and tourism of the country. When we collect all of them, we have a great city profile. Comfortable hotels, stylish

restaurants, spas, shopping places and entertainment venues are hosted here throughout the year. Here you will find the Cathedral of Dogus, the Statue of Liberty, the Battle of Latvian Museum, the National Art Museum of Latvia, St. Petersburg. Do not miss to see tourist attractions such as Peter's Church, the Occupation Museum, Latvian Ethnographic Open-Air Museum, Blackheads House and Riga Castle.

2. Jurmala :



Situated 25 km west of the capital Riga, Jurmala is a city on the shores of the Riga Bay. About 56 thousand people live here. There is a wonderful beach of 32 km length. For this beach, the population of the city is five times in summer. Sea tourism is one of the places that comes to mind first. It is also known as the tourism pearl of the country. Other than that, there are enormous spas in the city. There are many thermal hotels here. Apart from these, there are many historical buildings in the city. Everything you call for sightseeing, peace and entertainment is available here. This city can be preferred for a nice holiday with your loved ones.

3. Liepaja :



Known as “the place where wind blows”, this city has wonderful beaches, historical buildings and wonderful natural beauties to see. You can come here with your loved ones and enjoy a great holiday. In this city, which does not keep ice even in winter months, the naval forces of the country are also established here. It is an important tourist city for the country and hosts many visits throughout the year.

4. Cesis :



Situated in the valley of the Gauja River, Cesis is a tourist town that must be visited with its immaculate air and vast forests. The history of this town dates back to the 13th century. The town's stone streets, historic buildings and unspoilt nature attract a large number of tourists throughout the year.

5. Daugavpils :



It is an important trade center due to its location. There are many historical buildings and natural beauty areas to be visited and seen here. If you are here, visit important historical sites such as Daugavpils Castle, Daugavpils Church, Daugavpils Hill. Apart from this, the theater, cultural centers and art museums attract a large number of tourists throughout the year.

6. River Gauja :



The Gauja River, 452 km long, is the largest river of the country, even the region. Located on the border of Latvia and Estonia, this river offers a wonderful visual feast for the walk. The 400-year-old sandstone cliffs that surround the river are dazzling with its untouched nature and enormous scenery. Approximately 93 kilometers of this river are part of the Gauja National Park.

7. Kuldīga :



Located in the west of the country, Kuldīga is one of the important historical cities of the Kurzeme region. The date of this place dates back to approximately 1200 years. There are many historical buildings here. Of course, if the main city is popular, it is hosting the world's largest waterfall, Venta waterfall, with a width of 240 meters. People are visiting this city all over the world for this waterfall. Otherwise, this city falls; St. Visit the cathedral church, Kuldīga brick bridge and tourist attractions such as Aleksupīte. Today this city is on the UNESCO World Heritage List.

8. Gauja National Park :



Gauja National Park, located on the Sigulda city border, 53 km east of Riga, is the country's largest national park with a total area of 917.4 km² established in 1973. The rich biodiversity, breathtaking scenery, peaceful and calm atmosphere is a place you should visit. It is one of the most visited places in the country. If you want to get away from the city crowd and rest in a calm and peaceful area and stay in harmony with nature, this is the place for you.

9. Gutmanis Cave :



Located between Sigulda Castle and Turaida Castle, Gutmanis Cave is known as the largest and highest cave of the region. There is a wonderful natural water coming out of the cave and it is believed that this water is healing. It is said to be particularly good for skin beauty. The cave is at a depth of 19 meters and has a wonderful view.

10. Turaida Castle :



Turaida Castle, located on the banks of the Gauja River in the widespread area, is an important defense fortress built in 1214 years. This castle played an important role throughout history. This building, which is built using red bricks, attracts considerable attention to architecture. It was damaged in a fire in 1776 and was later restored to work.

TR

Letonya'da Turizm: Letonya'yı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Letonya, Kuzey Avrupa'da bir Baltık devletidir. Sınırları kuzeyde Estonya, güneyde Litvanya, doğuda Rusya, güneydoğuda Beyaz Rusya ve batıda Baltık Denizi'dir. En ünlü seyahat noktası, Dünya Mirası'nın başkenti olan Riga'dır. 2017 yılında ülkeyi 2,2 milyon turist ziyaret etti. Ülkenin yarısı ormanlarla kaplı Letonya'yı ziyaret etmek için on neden.

1- Riga :

Riga, yaklaşık 612 bin nüfusu ile ülkenin başkenti ve en büyük şehridir. Aslında Baltık devletlerinin en büyük şehri olarak da bilinir. Ülkenin kültür, siyaset, eğitim, finans, ticaret, sanayi ve turizm merkezi olarak da bilinir. Hepsini topladığımızda harika bir şehir profilimiz oluyor. Konforlu oteller, şık restoranlar, kaplıcalar, alışveriş yerleri ve eğlence mekanları yıl boyunca burada ağırlanır. Burada Doğuş Katedrali, Özgürlük Anıtı, Letonya Savaşı Müzesi, Letonya Ulusal Sanat Müzesi, St. Petersburg'u bulacaksınız. Peter Kilisesi, Meslek Müzesi, Letonya Etnografik Açık Hava Müzesi, Blackheads House ve Riga Kalesi gibi turistik yerleri görmeyi kaçırmayın.

2- Jurmala :

Başkent Riga'nın 25 km batısında yer alan Jurmala, Riga Körfezi kıyısında bir şehirdir. Burada yaklaşık 56 bin kişi yaşıyor. 32 km uzunluğunda harika bir plajı var. Bu plaj için şehrin nüfusu yazın beş katıdır. Deniz turizmi denilince ilk akla gelen yerlerden biridir. Ülkenin turizm incisi olarak da bilinir. Bunun dışında şehirde çok büyük kaplıcalar var. Burada birçok termal otel var. Bunların dışında şehirde birçok tarihi yapı bulunmaktadır. Gezi, huzur ve eğlence için aradığınız her şey burada. Sevdiklerinizle birlikte güzel bir tatil için bu şehir tercih edilebilir.

3- Liepaja:

“Rüzgarın estiği yer” olarak bilinen bu şehir, harika kumsallara, tarihi yapılara ve görülmesi gereken harika doğal güzelliklere sahiptir. Buraya sevdiklerinizle gelebilir ve harika bir tatilin tadını çıkarabilirsiniz. Kış aylarında bile buz tutmayan bu şehirde ülkenin deniz kuvvetleri de burada kurulur. Ülke için önemli bir turizm kentidir ve yıl boyunca birçok ziyarete ev sahipliği yapmaktadır.

4- Cesaret:

Gauja Nehri vadisinde yer alan Cesis, tertemiz havası ve uçsuz bucaksız ormanları ile mutlaka ziyaret edilmesi gereken bir turizm beldesidir. Bu şehrin tarihi 13. yüzyıla kadar uzanıyor. Kasabanın taş sokakları, tarihi binaları ve bozulmamış doğası yıl boyunca çok sayıda turisti kendine çekiyor.

5- Daugavpiller:

Konumu nedeniyle önemli bir ticaret merkezidir. Burada gezilecek ve görülecek birçok tarihi yapı ve doğal güzellik alanı bulunmaktadır. Buradaysanız Daugavpils Kalesi, Daugavpils Kilisesi, Daugavpils Tepesi gibi önemli tarihi yerleri ziyaret edin. Bunun dışında tiyatro, kültür merkezleri ve sanat müzeleri yıl boyunca çok sayıda turist çekmektedir.

6- Gauja Nehri :

452 km uzunluğundaki Gauja Nehri, ülkenin hatta bölgenin en büyük nehridir. Letonya ve Estonya sınırında bulunan bu nehir yürüyüş için harika bir görsel şölen sunuyor. Nehri çevreleyen 400 yıllık kumtaşı kayalıkları, el değmemiş doğası ve muazzam manzarasıyla göz kamaştırıyor. Bu nehrin yaklaşık 93 kilometresi Gauja Ulusal Parkı'nın bir parçasıdır.

7- Kuldiga :

Ülkenin batısında yer alan Kuldiga, Kurzeme bölgesinin önemli tarihi kentlerinden biridir. Bu yerin tarihi yaklaşık 1200 yıl öncesine dayanmaktadır. Burada birçok tarihi yapı var. Tabii ana şehir popülerse 240 metre genişliğiyle dünyanın en büyük şelalesi olan Venta şelalesine ev sahipliği yapıyor. İnsanlar bu şelale için dünyanın her yerinden bu şehri ziyaret ediyor. Aksi takdirde bu şehir düşer; Aziz Katedral kilisesini, Kuldiga tuğla köprüsünü ve Aleksupite gibi turistik yerleri ziyaret edin. Bugün bu şehir UNESCO Dünya Mirası Listesi'nde.

8- Gauja Ulusal Parkı :

Riga'nın 53 km doğusunda, Sigulda şehir sınırında yer alan Gauja Ulusal Parkı, 1973 yılında kurulmuş toplam 917,4 km²'lik alanıyla ülkenin en büyük milli parkıdır. Zengin biyolojik çeşitlilik, nefes kesici manzara, huzurlu ve sakin atmosfer, görmeniz gereken bir yer. ziyaret. Ülkenin en çok ziyaret edilen yerlerinden biridir. Şehrin kalabalığından uzaklaşıp sakin ve huzurlu bir alanda dinlenmek ve doğa ile uyum içinde kalmak istiyorsanız burası tam size göre.

9- Gutmanis Mağarası :

Sigulda Kalesi ile Turaida Kalesi arasında yer alan Gutmanis Mağarası, bölgenin en büyük ve en yüksek mağarası olarak biliniyor. Mağaradan çıkan harika bir doğal su vardır ve bu suyun şifalı olduğuna inanılır. Özellikle cilt güzelliğine iyi geldiği söylenmektedir. Mağara 19 metre derinlikte ve harika bir manzaraya sahip.

10- Turaida Kalesi :

Yaygın alanda Gauja Nehri kıyısında yer alan Turaida Kalesi, 1214 yılında inşa edilmiş önemli bir savunma kalesidir. Bu kale tarih boyunca önemli bir rol oynamıştır. Kırmızı tuğla kullanılarak inşa edilen bu yapı mimaride oldukça ilgi görmektedir. 1776'da bir yangında hasar gördü ve daha sonra tekrar çalışmaya başladı.

السياحة في لاتفيا: 10 أسباب لزيارة لاتفيا:

لاتفيا هي إحدى دول البلطيق في شمال أوروبا. تقع حدودها إلى الشمال من إستونيا ، وإلى الجنوب من ليتوانيا ، وروسيا من الشرق ، وبيلاروسيا من الجنوب الشرقي ، وبحر البلطيق من الغرب. أشهر وجهة سفر هي ريغا ، عاصمة التراث العالمي. في عام 2017 ، زار البلاد 2.2 مليون سائح. عشرة أسباب لزيارة لاتفيا ، نصف البلد مغطى بالغابات.

1- ريغا:

ريغا هي عاصمة البلاد وأكبر مدينة يبلغ عدد سكانها حوالي 612 ألف نسمة. في الواقع ، تُعرف أيضًا باسم أكبر مدينة في دول البلطيق. يُعرف أيضًا باسم مركز الثقافة والسياسة والتعليم والتمويل والتجارة والصناعة والسياحة في البلاد. عندما نجمعها جميعًا ، يكون لدينا ملف تعريف رائع للمدينة. يتم استضافة الفنادق المريحة والمطاعم الأنيقة والمنتجعات الصحية وأماكن التسوق وأماكن الترفيه هنا على مدار العام. ستجد هنا كاتدرائية دوجوس ، وتمثال الحرية ، ومتحف معركة لاتفيا ، ومتحف لاتفيا الوطني للفنون ، سانت بطرسبرغ. لا تفوت زيارة المعالم السياحية مثل كنيسة بيتر ومتحف الاحتلال ومتحف لاتفيا الإثنوغرافي المفتوح وبيت الرؤوس السوداء وقلعة ريغا.

2- جورمالا:

تقع Jurmala على بعد 25 كم غرب العاصمة ريغا ، وهي مدينة تقع على شواطئ خليج ريغا. يعيش هنا حوالي 56 ألف شخص. يوجد شاطئ رائع بطول 32 كم. بالنسبة لهذا الشاطئ ، يبلغ عدد سكان المدينة خمس مرات في الصيف. السياحة البحرية هي واحدة من الأماكن التي تتبادر إلى الذهن أولاً. ومن المعروف أيضًا باسم لؤلؤة السياحة في البلاد. بخلاف ذلك ، توجد منتجعات صحية هائلة في المدينة. هناك العديد من الفنادق الحرارية هنا. بصرف النظر عن هذه ، هناك العديد من المباني التاريخية في المدينة. كل ما تطلبه لمشاهدة معالم المدينة والسلام والتسلية متاح هنا. يمكن تفضيل هذه المدينة لقضاء عطلة لطيفة مع أحبائك.

3- ليبياجا:

تُعرف هذه المدينة باسم "المكان الذي تهب فيه الرياح" ، وهي تضم شواطئ رائعة ومباني تاريخية وجمال طبيعي رائع يمكن رؤيته. يمكنك القدوم إلى هنا مع أحبائك والاستمتاع بعطلة رائعة. في هذه المدينة ، التي لا تحتفظ بالجليد حتى في أشهر الشتاء ، يتم أيضًا إنشاء القوات البحرية للبلاد هنا. إنها مدينة سياحية مهمة للبلاد وتستضيف العديد من الزيارات على مدار العام.

4- سيسيس:

تقع Cesis في وادي نهر Gauja ، وهي مدينة سياحية يجب زيارتها بهوائها النقي وغاباتها الشاسعة. يعود تاريخ هذه المدينة إلى القرن الثالث عشر. تجذب شوارع المدينة الحجرية والمباني التاريخية والطبيعة البكر عددًا كبيرًا من السياح على مدار العام.

5- دوجافيلس:

إنه مركز تجاري مهم بسبب موقعه. هناك العديد من المباني التاريخية ومناطق الجمال الطبيعي التي يمكن زيارتها ورؤيتها هنا. إذا كنت هنا ، فتفضل بزيارة المواقع التاريخية الهامة مثل قلعة دوجافيلز وكنيسة دوجافيلز وتل دوجافيلز. بصرف النظر عن هذا ، فإن المسرح والمراكز الثقافية والمتاحف الفنية تجتذب عددًا كبيرًا من السياح على مدار العام.

6- نهر جاوجا:

يعد نهر Gauja ، الذي يبلغ طوله 452 كم ، أكبر نهر في البلاد ، حتى في المنطقة. يقع هذا النهر على حدود لاتفيا وإستونيا ، ويوفر وليمة بصرية رائعة للمشحي. منحدرات الحجر الرملي التي يبلغ عمرها 400 عام والتي تحيط بالنهر مبهرة بطبيعتها البكر ومناظرها الطبيعية الهائلة. ما يقرب من 93 كيلومترًا من هذا النهر جزء من حديقة Gauja الوطنية.

7- مدينة Kuldiga:

تقع Kuldiga في غرب البلاد ، وهي واحدة من المدن التاريخية المهمة في منطقة Kurzeme. يعود تاريخ هذا المكان إلى ما يقرب من 1200 عام. هناك العديد من المباني التاريخية هنا. بالطبع ، إذا كانت المدينة الرئيسية مشهورة ، فهي تستضيف أكبر شلال في العالم ، شلال فينتا ، بعرض 240 مترًا. يزور الناس هذه المدينة في

جميع أنحاء العالم من أجل هذا الشلال. وإلا تسقط هذه المدينة. سانت قم بزيارة كنيسة الكاتدرائية وجسر كولديجا المبني من الطوب ومناطق الجذب السياحي مثل ألكسوبيت. اليوم هذه المدينة مدرجة في قائمة اليونسكو للتراث العالمي.

8- منتزه غوجا الوطني:

حديقة Gauja الوطنية ، الواقعة على حدود مدينة Sigulda ، 53 كم شرق ريغا ، هي أكبر حديقة وطنية في البلاد بمساحة إجمالية تبلغ 917.4 كيلومتر مربع تم إنشاؤها في عام 1973. التنوع البيولوجي الغني والمناظر الخلابة والأجواء الهادئة والهادئة هي مكان يجب عليك يزور. إنها واحدة من أكثر الأماكن زيارة في البلاد. إذا كنت ترغب في الابتعاد عن زحام المدينة والراحة في منطقة هادئة وسلمية والبقاء في وئام مع الطبيعة ، فهذا هو المكان المناسب لك.

9- كهف جوتمانيس:

يقع Gutmanis Cave بين قلعة Sigulda و Turaida ، ويُعرف بأنه أكبر وأعلى كهف في المنطقة. هناك مياه طبيعية رائعة تخرج من الكهف ويعتقد أن هذه المياه تلتئم. يقال إنه مفيد بشكل خاص لجمال البشرة. الكهف على عمق 19 مترا وله منظر رائع.

10- قلعة طريدة:

قلعة Turaida ، الواقعة على ضفاف نهر Gauja في منطقة واسعة الانتشار ، هي قلعة دفاعية مهمة تم بناؤها في 1214 سنة. لعبت هذه القلعة دورًا مهمًا عبر التاريخ. يجذب هذا المبنى ، الذي تم بناؤه باستخدام الطوب الأحمر ، اهتمامًا كبيرًا بالهندسة المعمارية. تضرر في حريق عام 1776 وأعيد لاحقًا إلى العمل.